

MINUTES OF PROCEEDINGS

Ottawa, Wednesday, February 24, 1993
(45)

The Standing Senate Committee on National Finance met at 5:00 p.m. this day, in Room 356-S Centre Block, the Chairman, the Honourable Senator Olson, presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Olson, Cools, Cochrane, Corbin, Di Nino, Kinsella, Lavoie-Roux, Lynch-Staunton, Oliver, Poitras, Sparrow and Stewart. (12)

In attendance from the Parliamentary Centre: Dr. Edward J.D. Ketchum, Director of Research.

Also in attendance: The Official Reporters of the Senate.

APPEARING

The Honourable John McDermid, P.C., M.P., Minister of State (Finance and Privatization).

WITNESS

From the Department of Finance:

Mr. Nick Le Pan, Assistant Deputy Minister, Financial Sector Policy Branch.

The Committee in compliance with its Order of Reference dated Tuesday, February 23, 1993, examined Bill C-98, An Act to provide additional borrowing authority for the fiscal year beginning on April 1, 1992.

The Minister made opening remarks and with Mr. Le Pan, answered questions.

It was moved by the Honourable Senator Stewart, that the historical list of Borrowing Authority, supplied by the Department of Finance, be appended to this day's Proceedings. (See Appendix "A" NF/42)

The question being put on the motion, it was agreed.

It was moved by the Honourable Senator Stewart, that should a written response to his question in respect to supplementary borrowing authority be received from the Department of Finance promptly, it be appended to this day's Proceedings. (See Appendix "B" NF/42)

The question being put on the motion, it was agreed.

PROCÈS-VERBAL

Ottawa, Le mercredi 24 février 1993
(45)

Le Comité sénatorial permanent des finances nationales se réunit aujourd'hui, à 17 heures, dans la pièce 356-S de l'édifice du Centre, sous la présidence de l'honorable sénateur Olson (*président*).

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Olson, Cools, Cochrane, Corbin, Di Nino, Kinsella, Lavoie-Roux, Lynch-Staunton, Oliver, Poitras, Sparrow et Stewart. (12)

Aussi présent : Du Centre parlementaire: M. Edward J.D. Ketchum, directeur de la recherche.

Également présents : Les sténographes officiels du Sénat.

COMPARAÎT

L'honorable John McDermid, C.P., député, ministre d'État (Finances et Privatization).

TÉMOINS

Du ministère des Finances :

M. Nick Le Pan, sous-ministre adjoint, Direction de la politique du secteur financier.

Conformément à son ordre de renvoi du 23 février 1993, le Comité examine le projet de loi C-98, Loi portant pouvoir d'emprunt supplémentaire pour l'exercice commençant le 1^{er} avril 1992.

Le ministre fait une déclaration liminaire et, avec M. Le Pan, répond aux questions.

L'honorable sénateur Stewart propose, — Que la liste des projets de loi portant pouvoir d'emprunt supplémentaire fournie par le ministère des Finances soit annexée au procès-verbal des délibérations de ce jour. (Voir l'appendice «A» NF/42)

Mise aux voix, la motion est adoptée.

L'honorable sénateur Stewart propose, — Que la réponse écrite à sa question sur le pouvoir d'emprunt supplémentaire, dans l'éventualité où le ministère des Finances la produirait assez rapidement, soit annexée au procès-verbal des délibérations de ce jour. (Voir l'appendice «B» NF/42)

Mise aux voix, la motion est adoptée.